
 

  

                                    RÉTE  KÖZSÉG    ÖNKORMÁNYZATA 

Szám: 2021                                                                                 Réte, 2021.09.09-én 

 

                                                 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                  Az Önkormányzat  üléséről, amelyre 2021.szeptember  9- én  

                                     került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                         PaedDr.Zoltán Metzner,MBA   

Képviselők:                                           Michal Bačinský 

                                                              Gyurcsi Erzsébet 

                                                              Kiss Zoltán 

                                                              PaedDr.Kovács Erika,PhD. 

                                                               Sándor Nemes Erzsébet 

                                                              Mgr.Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                               JUDr.Ondrus Peter,PhD.  

                                                               

Igazoltan távol :                                    Kvál Tibor, Neszméry Előd 

                                                                

 Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária        

  

 

A polgármester  megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül ült 

össze. 9 tagú testületből  7- en vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Határozati  javaslat teljesítése 



2.  A község 2021-es költségvetés I. félévi teljesítése 

3. A  helyi oktatási intézmények oktató-nevelői tevékenységről szóló jelentés a  

2020/2021-es 

       4.   Egyéb 

 5. Határozati javaslat 

A  polgármester  JUDR.Ondrus Petert,PhD. Sándor Nemes Erzsébetet és Bačinský 

Michalt,javasolta  a javaslati bizottságba, jegyzőkönyv- hitelesítőknek Mgr.Gyurcsi Pomichal 

Máriát és Kiss Zoltánt  ,  Kvál Violát pedig jegyzőkönyvvezetőnek.   

 

1.  Határozati  javaslat  teljesítése 

 A polgármester  megállapította,hogy nem volt konkrét feladat. 

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak. 

Szavazás:  jelenlévők : 7   mellette :  7   

                                        

2.  A község 2021-es költségvetés  I. félévi  teljesítése 

A polgármester felkérte Kvál Violát a beszámoló  előterjesztésére. Kvál Viola 

leszögezte,hogy a képvislők a meghívóval együtt kézhez kapták  írásban  kidolgozott 

kölstégvetés  I. félévi teljesítését. A bevételi rész 63 %-ra a kiadás 56%-ra van teljesítve.A 

mezőgaszdászok jelenleg fizetik a földadó 2. részletét, ami a beruházási kiadásokat illeti, 

elkészült az út , már csak az összekötő utat kell megépíteni. Várjuk az építketési engedély 

kiadását.  

Az írásbeli anyag a jegyzőkönyv része. 

A megvitatás után a képviselők egyhangúlag tudomásul vették a község 2021-es költségvetés 

I. félévi teljesítését.  

Szavazás : jelenlévők :  7  mellette: 7 

 

 3.  A helyi oktatási intézmények oktató-nevelői tevékenységről szóló jelentés 

a 2020/2021-es tanévről 

A polgármester előterjesztette az óvoda és a két alapiskola igzagatóinak a jelentését 

a 2020/2021-es tanévről.A jelentést az igazgatónők dolgozták ki és az iskolai tanácsok 

tárgyalták meg. 



Az óvodában 62 gyermek volt beíratva, 3 osztályban 6 pedagógus foglalkozott 

a gyerekekkel.Az idei tanévre  66 gyermek van beíratva, mindenki, aki betöltötte a 3 évet 

helyett kapott az óvodában. 

Az alapsikola 29 tanulóval és 2 pedagógussal működött. Az új tanévet  2 új pedagógussal 

indítják Bodnár Beátával és Lövinger Zlaticával, ugyanis 2021.8.31-ével Tuššová Mária és 

Valašťanová Alžbeta nyugdíjba vonult. 

2021.8.31-ével a Magyar Tanítási Nyelvű Alapsikola a tanulók létszáma miatt megszűnt.  

A képviselőknek hozzászólásaik nem voltak, egyhangúlag tudomásul vették a helyi oktatási 

intézmények oktató-nevelői tevékenységéről szóló jelentését a 2020/2021-es tanévről .  

Szavazás:  jelenlévők   : 7   mellette:  7  

4.  Rôzne 

a. A község polgármester előterjesztette jóváhagyásra Karátsony Martin ajánlatát gyűjtőudvar 

létesítésre a zöldhulladék gyűjtésére. 

Hozzászóĺások :JUDr. Peter Ondrus,PhD – gyüjtőudvarra szükségünk lenne, de ahhoz először 

az engedélyeket kellenne elintézni, így azonban az ajánlat nem elfogadható. 

Kiss Zoltán- nagyon jó elképzelés, de nem ilyen feltételek mellett. 

A megvitatás után  a képviselők  egyhangúlag elutasították Karátsony Martin javaslatát.  

b. A község polgármestere ismertette  a képviselőkkel,hogy pályázatot írtak ki kerékpárút 

építésére. A területrendezési tervezetben nálunk 2 útvonal van betervezve,és pedig az 

Állomási út valamint a Szenc-Gurabot összekötő útvonal. Ajánlom először az állomásra 

vezető szakaszt kiépíteni , cca 600 méter . A zöld sáv a Földalap tulajdona , és a falu 

részesedésa 5%. 

Hozzászólás: 

JUDR.Ondrus Peter,PhD. – én személysen a Szenc - Gurabra vezető utat részesítem előnyben. 

PaedDr.Kovács Erika, PhD. – nekem jó ötlet az állomásra vezető szakasz, a gyerekek biztosan 

kihasználnák. 

Kiss Zoltán- az állomásra vezető szakasz nagyon rövid, én is a Szenc – Gurab szakaszt 

támogatom.  

  

A megvitatás után a képviselő testület jóváhagyta az állomásra vezető kereképút 

kiépítésének tervezetét,felkérték a polgármester urat  a tervezet intézésére. . 

      Szavazás: jelenlévők  : 7    



mellette: 4 / Gyurcsi Erzsébet,Mgr.Gyurcsi Pomichal  Mária.Bačinský Michal  

                                              és PaedDr.Kovács Erika,PhD 

                           ellene :  3 / Kiss Zoltán,Sándor Nemes Erzsébet és JUDr.Ondrus Peter,PhD./ 

                

c.   A község polgármestere ismertette a képviselőkkel az elvégzett munkálatokat : 

a községben 2 turista információs táblát helyeztünk el, kicseréltük az információs táblákat, az 

iskola tetőzete is meg lett javítva, új internetes oldala van községünknek, elvégeztük 

a kultúrház és a ravatalozó kifestését. Folyamatban van az összekötő út tervezetének 

megépítése, 90%-ra már megoldóttak a tulajdonjogok  csatornahálozat kiépítésevel 

kapcsolatban. Költségvetésben a közösségi ház felújítása is be van tervezve. Sajnos az épület 

hátsó részét le kell bontani, az építkezési tervrajz már elkészült az épíkezési engedélyre 

várunk ,amit Čataj község ad majd ki. 

A község polgármestere továbbá ismertette  a képviselőkkel  a még ránk váró feladatokat: 

október 14-én a kultúrházban a polgármesterek ülése-találkozója,november 1-jén halottak 

napi megemlékezés, november 14-én Várbalog testvértelepülés képviselőinek fogadása, 

november 28-án – I.Advent-gyertyagyújtás,december 6-án Mikulás a kultúrházban, december 

9-én karácsonyi testületi ӵlés és december 12 és 19-én karácsoni műsor a kultúrházban.   

d . Kiss Zoltán – az FK Reca –Réte számára javsalok 1000 euró támogatást , ugyanis 

a költségvetési tervezetnél jóváhagyott keretbe nem férnek bele. 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták az FK Reca-Réte számára 1000 eurós 

támogatást. 

Szavazás : jelenlévők:  7  mellette: 7 

 5.  Határozati  javaslat 

    JUDr.Ondrus Peter,PhD.   a javaslati bizottság tagja előterjesztette  a határozati      

    javaslatot. 

A község polgármestere megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

                                                         A község polgármestere: 

                                                       PaedDr.Metzner Zoltán,MBA  

 

Hitelesít    ....................................                           ............................................ 

               Mgr.Gyurcsi    Pomichal Mária                                              Kiss Zoltán 

Jegyzőkönyvvezető:  Kvál Viola 



                 

 

 

        

 

 

 

             

    

                            


